
Dagsorden og referat mandag d.14/10-24 
 

Deltager: Lone, Frederikke, Jane og Henrik - Gitte har meldt afbud. 

Referent: Frederikke 

Hvis man har spørgsmål mv, kan henvendelse ske til bestyrelsen på afd20ab@gmail.com  

 

Kommende møder + tidspunkter:  

- 11. november 2024 - klokken: 18.30 

- 9. december 2024 - klokken: 18.30 

 

Vi ønsker, at flere hjørner af både tyttebær og blåbær ønsker at være den del af bestyrelsen 

- så vil I ikke til næste budgetmøde tænke/spørge jeres naboer, om I/du ikke kunne tænke 

jer at være en del af bestyrelsen? Kom endelig forbi og se, hvad bestyrelsen kan. Vi er altid 

åbne for en god dialog - måske det alligevel er noget for dig? Mødet foregår i blåbær i 

mødelokalet i vaskehuset.  

 

1. Revy omkring renoveringen + lidt mere:  

En beboer er kommet og vil gerne lave noget sammenhold, og vil derfor stable en revy på 

benene - der kommer nærmere informationer.  

 

Revyen omhandler renovering, der er sket i afdelingen, samt noget mere.  

- Hvis I har lyst til at vide mere, og få flere informationer omkring dette projekt, er det 

Johan fra 405 der er idemanden bag denne gode ide.  

 

- Der er blevet spurgt omkring, der er afsat pengene, man kan tage af, hvis man 

ønsker at få lidt til øvedagene/kulisser mv. Der er som umiddelbart ikke afsat penge 

til at lave noget for - vi undersøger nærmere, og melder ud.  

 

2. Trein kom på besøg - fortæller omkring projektet “Naturen rykker ind”:  

 

Det første område på naturprojektet er startet. Det er pt 1 meter i diameter. Hvis man har lyst 

til at kigge med, er det i modsatte hjørne af skovhuset. Projektet hedder "Naturen rykker 

ind”. Der er plukket forskellige gode planter fra naturen - hvor man stille kan begynde om ca. 

to år at se, hvordan projektet har udspillet sig. Forsøget ligger på 3-4 år - og der bliver igen 

besluttet om, der skal udvides længere ned.  

 

3. Affaldscontainerne:  

 

Vi opfordrer til at bruge affaldscontainerne. Det opleves efterfølgende, at affald bliver smidt 

ved siden af skraldespandene dagen efter affaldscontainere, er afhentet.  

 

 

4. Skilte som henviser til postkasserne:  

 

Vi, bestyrelse og beboere undres over, hvor skilte til postkasserne er blevet af? Vi rykker 

igen teknik og drift - efterfølgende meldes der ud, så alle er orienteret.  



5. Husdyr - en beboer er kommet omkring husdyr og reglerne hertil: 

 

Af nuværende husdyrkontrakt fremgår det:  

• At det er forbudt at lade hunde/katte færdes på fællesarealer, stier, legepladser m.v. 

uden at de føres i snor.  

 

Husk at samle op efter jer.  

 

Husk max to husdyr pr. husstand. Husk at holde jeres/din husdyrkontrakt opdateret.  

 

6. Sociale arrangementer - opsamling fra sidste møde:  

 

- Tegnestuen er oprettet, det foregår hver torsdag fra 16.00-18.00 i Skovhuset, opstart 

torsdag uge 43.  

  

- Jul: Æbleskiver, klip og klistre - Søndag d. 8 december klokken 14.00. Invitationen 

kommer i postkasserne snarest.  

- Fællesspisning bliver ikke før i 2025. 

 

7. Henvendelse omkring møderne ligger på Arendalsvej.  

 

En beboer har henvendt sig angående fremtidige møder. Der er ønske om, at møderne 

ligger på Arendalsvej eller skolen evt., så alle kan være med. Skovhuset kan ikke rumme 

alle beboere, hvis de kommer, derfor er lokationen flyttet for at rumme alle. Vi bringer ønsket 

videre til administrationen. 


